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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Mégis mit kellene tennie? " 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

            Szívszorító  beszélgetésen  vagyok  túl  egy  hajdú-bihari  gazdával,  aki  birkatartással
foglalkozik. Zsiga bácsinak hívják, és arról mesélt nekem, hogy hosszú évek tisztességes munkája
után oda jutott, hogy nem tudja miből etetni az állatait. Korábban Önnek is írt már levelet, de csak
egy semmitmondó választ kapott segítség helyett, mostanra pedig betelt a pohár.

            Zsiga bácsi könnyes szemmel panaszolta el nekem, hogy Önök budapesti, semmihez sem
értő, fideszes haverok között osztották szét az agrártámogatásokat és a környékbeli legelőket. Olyan
embereknek  adták  oda  ezeket  a  területeket,  akik  annyit  tudnak  a  legelőről,  amennyit  a
luxusterepjáróik ablakából  látnak belőle.  Budapestiek,  állattartással  vagy mezőgazdasággal  soha
életükben nem foglalkoztak és nyilván nem is terveznek ilyesmit, ma mégis övék az összes legelő.
Közben az Önök gyenge forintja miatt úgy elszaladtak a takarmányárak, hogy kigazdálkodhatatlan
az  állatok  etetése.  Egyetlen  bála  lucerna  már  18  ezer  forintba  kerül,  a  brutális  orbáni
megszorítócsomag adóemelései pedig csak rontanak a helyzeten. Zsiga bácsi ott  tart,  hogy nem
tudja  rendesen  megetetni  az  állatait,  eladni  pedig  nem  adhatja  el  őket,  mert  őszig  tartási
kötelezettsége  van.  Zsiga  bácsi  jelenleg  akkor  járna  el  szabályosan,  ha  hagyná  az  állatait  szép
csendben éhenhalni, miközben a fideszes haverok között szétosztott legelők ott állnak parlagon.

            Hadd tegyem fel én Zsiga bácsi kérdését Önnek, ha már Ön úgysem hajlandó neki érdemi
választ vagy segítséget adni: mégis mit kellene tennie? Hagyja éhenhalni az állatait? Adja el őket
törvénytelenül? Esetleg vessen véget az életüknek ő maga, hogy ne szenvedjenek az éhségtől? Mit
tegyen az, akit Ön ilyen helyzetbe hozott, Miniszter Úr?


